
Fra: Hans Olav Evensen <hoevens@online.no> 
Sendt: 26. mai 2015 10:34 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: VS: Ja-kommune v.s Reguleringsplaner og trafikksikring 
 
ber om svar, 4 uker siden jeg sendte brev mvh hans Olav evensen 
 
> From: Hans Olav Evensen [hoevens@online.no] 
> Sent: 2015-04-29 14:03:34 CEST 
> To: postmottak@lindas.kommune.no 
> Subject: Ja-kommune v.s Reguleringsplaner og trafikksikring 
>  
> Ønsker at dette blir gitt til Rådmannen i Lindås kommune. 
> Avventer svar derfra. 
>  
> Viser til avisoppslag i lokalaviser siste tid. 
>  
> Det er et ønske fra byggenæringen og sikkert også privatpersoner om at Lindås kommune bør endre 
holdning vedr. byggesak. 
> Dette er sikkert riktig, MEN......... 
>  
> Hvordan vil Lindås kommune sin holdning være til nye reguleringsplaner som er på gang, der det IKKE 
er Trafikksikkert og det er heller ikke konkrete (altså først fysisk gang og sykkelveg før utbygging)planer 
om trafikksikring. Vil disse reguleringsplanene bli godkjent UTEN nødvendig trafikksikring? 
>  
> Viser til Reguleringsplan som er under arbeid nå fra toppen av kvamsbrekko - kryss ved fossevatnet, 
Fylkesveg 404, Alversund skole - Feste. 
>  
> Her er det ekstremt farlig, spesiellt opp Kvamsbrekko. En strekning på 4-600 meter sånn ca. 
>  
> Takk for svar. 
>  
> Jeg ønsker forresten å være med i arbeidsgruppen. Som privat person. Kan ikke lenger sitte å se på at 
ting blir vedtatt uten at ting blir gjort i rett rekkefølge. Det har det vært gjort lenge nok. Mitt fokus vil her 
være de myke trafikkanter. 
>  
> med vennlig hilsen 
>  
> Hans Olav Evensen 
>  
>  
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